
 

Zpráva z Konference rozhodčích WAE 

 

Ve dnech 17. – 19.11.2017 se Kristina Reitmeier a Kateřina Končalová, naše dvě 

mezinárodní rozhodčí, zúčastnili vůbec 1. Konference rozhodčích WAE, kterou pořádala 

Komise rozhodčích WAE za podpory WAE v Římě. Program byl opravdu bohatý, zaměřený 

hlavně na předávání informací.  

První den konference všechny účastníky přivítal prezident WAE, a následně už 

běžel odborný program, který se hlavně zaměřil na změny v pravidlech týkající se 

terčové lukostřelby, které byly schváleny v říjnu na Kongresu WA v Mexico City. Součástí 

sobotního programu byla také prezentace zástupce Ianseo a diskuse o spolupráci 

rozhodčích a týmu, který zpracovává výsledky. Ke konci dne se rozhodčí rozdělili do 

skupin a diskutovali, v rámci jednotlivých skupin, nad novými případovými studiemi. 

Druhý den byl zahájen společnou diskusí nad jednotlivými případovými studiemi, 

přičemž hlavní poučení z nich je takové, že mnohým z nich by se dalo předejít, kdyby 

v rámci přípravy závodu byla práce všech (organizátorů i rozhodčích) odvedená 

s patřičnou důsledností. Další část programu se vrátila ke změnám v pravidlech 

schválených v říjnu na Kongresu WA v Mexico City, tentokrát však pro terénní a 3D 

lukostřelbu. Závěrem programu Konferenci navštívila a o své zkušenosti, nejen z pozice 

střelkyně, ale i trenérky, se podělila Natalia Valeeva.  

Komise rozhodčích WAE také informovala o tom, že se příští rok v listopadu bude 

ve Wiesbadenu konat školení pro nové rozhodčí WAE, které se oproti stávající praxi 

uskuteční v úplně novém formátu, včetně toho, že ještě před samotným školením budou 

muset zájemci vyplnit test, aby si Komise ověřila jejich znalosti, a to nejen pravidel 

lukostřelby, ale i jazykové (angličtina). 

Dne 28.11.2017    

 

 

                Bc. Kristina Reitmeier 

Předsedkyně komise rozhodčích 


